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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV 
over het Fonds Verstedelijking Almere, zoals ingediend op 21 februari 2015. Het college van 
Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 10 maart 2015. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
de secretaris, de voorzitter 

mr. drs T. van der Wal 

Inlichtingen bij 

E.M. Strating 
Doorkiesnummer 
0320-265279 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV inzake de provinciale bijdrage aan 
het Fonds Verstedelijking Almere (FVA) over de jaren na 2020, ingediend op 23 februari 2015, 
en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 
10 maart 2015 (1716006) 

1. Is het CoUege van oordeel dat de beslispunten als geformuleerd in tiet Statenvoorstel dd. 
28 mei 2014 de basis bieden om aan de gemeente Almere bij brief van 11 februari jl. 
kenbaar te maken dat de provinciale bijdrage ad. Euro 6,7 min. per jaar voor de periode 
na 2020 geborgd is? 

De brief moet gelezen worden als een herbevestiging van reeds gemaakte afspraken in de 
Nadere Uitwerking van de Uitvoeringsovereenkomst Almere 2.0, zijnde dat de huidige bijdrage 
het 'vertrekpunt' is voor de periode na 2020. De Uitvoeringsovereenkomst en de Nadere 
Uitwerking zijn door Provinciale Staten op 28 mei 2014 vastgesteld. 

2. Kan tiet College de lijn bevestigen dat de nadere uitwerking van de Uitvoerings
overeenkomst Almere 2.0 uitsluitend een concrete bijdrage bevat voor de periode tot en 
met 2020 en dat voor de periode na 2020 er slechts sprake is van een procesafspraak 
waarin hooguit indicatieve aanduidingen zijn te doen? 

Ja. 

3. Is het College nog steeds de mening toegedaan dat "het niet opportuun is om op dit 
moment al concrete en bindende afspraken te doen over de hoogte van onze bijdrage na 
2020"? En zo ja, waarom dan nu deze brief? 

De brief is een bevestiging van reeds in de Nadere Uitwerking gemaakte afspraken, op verzoek 
van Almere. De brief heeft geen bindend karakter; het uiteindelijk jaarlijks beschikbaar stellen 
van financiële middelen is aan Provinciale Staten. 

4. Wat is überhaupt de ratio om na een beleidswijziging om de eerder voor IFA gevoteerde 
gelden anders in te zetten, ook nog voor na 2020 -immers de einddatum van de IFA 
periode- budget beschikbaar te willen stellen aan de gemeente Almere? 

Afspraken over continuering van een provinciale bijdrage na 2020 zijn reeds met de partners 
vastgelegd in de op 28 mei 2014 door Provinciale Staten vastgestelde Uitvoeringsovereenkomst 
en de Nadere Uitwerking. 

5. Waarom is ingeval de actualisatie van het Provinciefonds een bepalende factor is voor het 
nader bepalen van enige bijdrage na 2020, het nu wel mogelijk een concrete indicatie te 
geven waar de bedoelde actualisatie er niet is, nog los van de te volgen procedure? En 
waar is het bedrag van 6,7 min. op gebaseerd? 

a) De verwachting was destijds dat er mogelijk een significante herverdeling van het 
provinciefonds zou plaatsvinden. Inmiddels is duidelijk dat dit (op korte termijn) niet het 
geval is. Voor alle partners geld dat toekomstige significante wijzigingen in dekkingsbronnen 
kan leiden tot herziening van de afspraken. 

b) Het vertrekpunt voor de omvang van de provinciale bijdrage aan de ontwikkeling van 
Almere 2.0 is de bijdrage die de provincie Flevoland de afgelopen jaren heeft geïnvesteerd 
in Almere. In een brief aan Almere d.d. 19 december 2013 is voorgerekend dat de IFA-
bijdrage in de periode 2008-2013 gemiddeld € 6,7 min. per jaar is geweest. Daarnaast is het 
bedrag van € 6,7 miljoen gebaseerd op onze gemiddelde inzet voor IFA in de 15-jarige 
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programmaperiode: € lOOmln / 15 jaar. Een afschrift van de brief zat bij de stukken die 
Provinciale Staten op 28 mei 2014 besprak. 

6. Waarom is het College ten principale van oordeel dat -waar PS wel goedkeuring diende te 
verlenen voor de onderliggende Uitvoeringsovereenkomst Almere 2.0- deze goedkeuring 
voor de nadere concrete uitwerking door PS nu niet opportuun is? En waarom meent het 
College te kunnen volstaan met een simpele mededeling? 

In de Nadere Uitwerking, zoals vastgesteld door Provinciale Staten is het vertrekpunt al 
concreet benoemd. Goedkeuring via Provinciale Staten zal plaatsvinden via het budgetrecht. 
Omdat onze meerjarenbegroting niet strekt tot de jaren na 2020 dient dit te zijner tijd alsnog 
door Provinciale Staten vastgesteld te worden in de meerjarenbegroting. Hiermee wordt recht 
gedaan aan het budgetrecht van Provinciale Staten. Dit is ook als zodanig verwoord in de brief 
aan Almere. 

7. Is het niet zo dat buiten het eerder financieel geaccordeerde IFA-programma nu in feite 
voor de periode na 2020 door GS op eigen titel middels onderhavige brief van 11 februari 
2015 nieuwe budgetten zijn gevoteerd en daarmee het aan PS toekomende budgetrecht is 
geschonden? 

Zie beantwoording vraag 6. Het budgetrecht blijft bij Provinciale Staten en het is enkel een 
herbevestiging van reeds door Provinciale Staten vastgestelde afspraken. 

8. Is zodoende door GS niet een juridisch harde toezegging gedaan aan de gemeente Almere? 
En wat is nog de betekenis van het gestelde in genoemde brief dat jaarlijkse toekenning 
plaats vindt via vaststelling van de begroting door PS? Gaat het hier niet om een formeel 
afdekking achteraf? 

Nee, het is een bevestiging van reeds gemaakte afspraken. Door vaststelling van de toekomstige 
begrotingen besluiten Provinciale Staten jaarlijks vooraf over de voor dit doel in te zetten 
middelen. Voor alle partners geldt dat toekomstige gewijzigde omstandigheden aanleiding 
kunnen geven tot heroverweging van gemaakte afspraken. 

9. Wat is sowieso de urgentie om nog in deze statenperiode een concrete invulling te willen 
geven voor een provinciale bijdrage na 2020? 

In het Statenbesluit van 28 mei 2014 is toegelicht dat met de partners de procesafspraak is 
gemaakt dat nog in deze Statenperiode een concrete invulling van de provinciale bijdrage na 
2020 wordt gegeven. De verwachting was destijds dat er mogelijk een significante herverdeling 
van het provinciefonds zou plaatsvinden. Inmiddels is duidelijk dat dit (op korte termijn) niet 
het geval is. Daarom kunnen we nu -nog in déze collegeperiode- de toezegging aan onze 
partners netjes afhandelen. 


